



## Protokoll styrelsemöte S25 2013–11–12

<b>Närvaro:</b>	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Jesper Lekland	Överphös
	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Martin Gunnarsson	Programmästare
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare, fr.o.m. §6
	Per Ahlbom	Skattmästare
	Adam Wigren	Näringslivsansvarig
	Gabriel Persson	Generalsekreterare TLTH
	Josefin Karlsson	
	Louise Hauzenberger	

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12:07.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Josefin Karlsson
  - Louise Hauzenberger
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §11.1 Budget
  - §11.2 Sektionströjor
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S24 2013.
- §6 Information från kåren Gabriel berättade att på fullmäktigemötet förra veckan beslutade de att köpa in DJ-utrustning. Vidare informerade han att fullmäktigevalet är i full gång och att det är höstfullmäktigemöte nästa vecka.
- Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.
- §7 Information från PLD && PLC Inget informerades från PLD && PLC.
- §8 Beslutsuppföljning **Policydokument**
- Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S26.



### Mästermärken

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S26.

### Facebook

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S27.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S26 2013
Sofia S.	Mästermärken	S06 2012	S26 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S27 2013
Fredrik Å.	Darttavla	S17 2013	S26 2013
Fredrik Å. och Martin G.	Hockeyspel	S24 2013	S26 2013

#### §9 Utskottsrapporter

##### **Alexander T.**

Har haft möten, diskuterat UKÄs utvärdering och planerat inför programmeringsstugan på torsdag.

##### **Adam**

Meddelade att Teknikfokus nu är finansierat och att de håller på att fixa med mentorsprogramet.

##### **Carl**

Har gjort cafémästerliga saker.

##### **Sofia**

Fortsatt propagera.

##### **Martin**

Berättade att Sångarstriden vanns av D-sektionen i år och att han har ordnat med Wargame.

##### **Jesper**

Tar hand om fakturor från nollningen.

##### **Per**

Har lekt med pengar.

##### **Fredrik**

Han och Robin Lindberg har sniffat äcklig färg, bytt lampor och städat förråd.

##### **Philip**

Höll i budgetmötet igår.

#### §10 Ekonomisk status

Per meddelade att vi har okej med pengar.



§11 Val av funktionärer Inga funktionärer valdes in.

#### §11.1 Budget

Philip visade upp budgeten från mötet igår. Efter mötet kom han på att styrelsen tidigare har uttryckt intresse om att lägga pengar på att rusta upp iDét exempeplvis soffor, stolar, bord och media-utrustning.

Vidare informerade han att om vi gör en proposition måste vi vara redo med exakta siffror, vilket inte hinns med innan HTM2, och att om vi gör en budgetpost så kan sådana detaljer tas i efterhand. Med det sagt undrade han hur mötet ville göra.

Josefin påpekade att om man bara gör en budgetpost så är det inte säkert att kvalitén på inköpen håller.

Per ansåg att man kan ålägga källarmästaren att se till att kvalitén är bra på sakerna som köps in.

Carl undrade om Philip eller Fredrik hade en aning om hur mycket det skulle kosta.

Philip svarade att 100 000 SEK bör läggas i budgetposten och att man då satsar på att köpa saker som håller.

Mötet **beslöt** att lägga till en budgetpost på 100 000 SEK för att rusta upp iDét.

#### §11.2 Sektionströjor

Philip ville återuppta diskussionen om funktionärströjor till alla funktionärer.

Per ansåg att man har jobbartröjor till de som använder tröjor i sin daglig verksamhet och sen får man en tröja på typ JFF.

Fredrik påpekade att vi inte vill ge vissa funktionärer mer än andra och att man därmed kan ha opersonliga jobbartröjor som sektionen äger samt personliga funktionärströjor som man får behålla.

Carl tyckte att detta är något som nästa års styrelse bör ta då vi redan satt budgeten och att de kanske tycker något helt annat än vad nuvarande styrelsen gör.

Jesper föreslog att man ger varje mästeri en kostymeringsbudget och att om man vill göra mer med den så får folk lägga in pengar själva.

Josefin påpekade att tröjorna bör vara någorlunda standardiserade.



Philip inflikade att man kan be privatpersonen bekosta namntryck själva.

Jesper tyckte det är kul att V-sexet och E-sexet syns såpass mycket med sin kostymering och tyckte det vore häftigt om D-sexet också syntes.

Josefin ifrågasatte att sektionen ska betala sådan kostymering då det kan bli kostsamt och ansåg att sådant får de bekosta själva.

Philip bad styrelsen att skicka mejl till honom med konkreta förslag som han sedan kan vidarebefodra till nästa års styrelse.

§12 Övrigt

- Carl föreslog att man fixar en laddningsstation i iDét där folk kan ladda mobiler.  
Fredrik ansåg det vara en bra idé då den kommer användas och att kostnaden troligen skulle ligga på under 500 SEK.

§13 Meddelanden

- Philip meddelade att styrelsen har till på fredag på sig att lämna in förslag till sin del av styrelsefilmen.

§19 OFMA

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 13:03.

Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm  
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson  
Ordförande